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Protokół Nr 2ł2023
z posiedzenia Komisji Spraw Obywatelskich
odbytego w dniu 26 października 2023 roku.

Ad pkt 1.

Posiedzenie Komisji otworzyt Przewo dnicz4cy Bogusław Bartos i na
wstępie powitał wszystkich członków.
Stwierdził on, ie na stan 5 cztonków zgodnie z listą obecności w posiedzeniu
rdziałbieruę 5, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyĄi.

Lista obecnoŚci stanowi załącznik nr 1 do protokotu.
Następnie Przewodniczqcy Komisj i powitał :

- Wojta Gminy Henryka Koniecznego,
- Z-cę Wójta Gminy KrzysztofaBajora,
- Z-cę Skarbnika Wandę Urbańską,
. Sekretarza Gminy Barbarę Badelską,
. Z-cę Dyrektora PSP w Fałkowie Annę Barańską,
. Dyrektor PSP w Czermnie Mariannę Michalską,
- Inspektor Halinę Soboń.

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu.

Ad pkt 2.

Przęwodniczący Komisji zapoznał" zebranych z proponowanym
porządkiem posiedzenia, do ktÓrego nie byto uwag. Komisja jednogłośnie
przyjęła proponow arry porzqdek w następuj qcym brzmieniu :

1. otwarcie posiedzęnia i stwięrdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku posie dzęnia.
3 . Przyjęcie protok ołu z wyj azdowego posie dzęnia wszystkich Kom i sj i.
4. Informacja o. stanie rea|izacji zadan oświatowych za rok szkolny

202f12023:
Zapoznanie się z Raportem o wynikach nauczania w Publicznej Szkole
Podstawowej im. Stefana Zeromskiego w Fałkowie i Publicznej Szkole
Podstawowej im. Henryka Sienkięwicza w Częrmnie.

5. Sytuacja finansowa oświaty za3 kvtartały faT roku.
6. Nagradzanię nauczycieli i uczniów Za osi4gnięcia ędukacyjne.
7. Wywiqry,wanie się uczniów z obowiązku szkolnego.
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8. Zapaznanię się z materiałami nana1blizsz4 sesję Rady Gminy.
9. Sprawy róŻne.
I 0 .Zakoftczęnię p o s iedzeni a.

Porządek posiedzenia stanowi załącznik nr 3 do protokółu.

Ad pkt 3.

Komisja przyjęła jednogtośnie protokół z poprzedniego wyjazdowego
posiedzenia wspólnych Komisji odbyego w dniu 293a wrzeŚnia 1

puździemikaL1L3 roku.

Ad pkt 4.

Informację o stanie realizacji zadafl oświatowych w roku szkolnym
fa2u2023 przedstawiły kolejno Pani Dyrek1or Szkoły Podstawowej
w Częrmnie Marianna Michalska otaz Pani Dyręktor SzkoĘ Podstawowej
w Fałkowie Anna Barańska. Do przedstawionych informacji nie było pytań

Dokument w całości zostanie opublikowarIy na stronie internetowej Biuletynu
Informacji Publicznej Gminy Fałków w zaktadce ,,oświata''.

Ad pkt 5.

Prowadzący poprosił o głos księgową oświatową paniq Halinę
Soboń o przedstawienie informacji o sytuacji finansowej szkół z terenu gminy
Za kwartały f023 roku. Po odczytaniu materiałów, nie było do nich uwag,
w związku Z powyiszym stanowią załącznik nr 4 do protokołu.

Ad pkt ó.

W tym punkcie na początek zabrała głos dyrektor PSP w Czermnie
Marianna Michalska, która poinformowała, że dyrektor i 6 nauczycieli z tej

szkoĘ otrzymali nagrody oraz pracownicy oświaty. Uczniowie Zawszę
otrzymują nagrody za organizowane konkursy

Następnie zabierajqc głos pani Anna Barańska Z.ca Dyrektora PSP w Fałkowie
informując, Że w tej szkole nagrody atrzymatapani dyrektor i Ia nauczycieli.

Nagrody dla uczniów Są finansowane przęz Radę Rodziców.



Ad pkt 7.

W tym punkcie głos zabrała Sekretarz Gminy Pani Barbara Badelska,
która poinformowała, ie na terenie naszej gminy w roku szkolnym z022l20f3
było 45 absolwentów szkół podstawovYych.Na podstawię informacji
uzyskanych od szkół ponadpodstawowych i rodziców wiadomym jest, Że

wSZyScy absolwenci kontynuują dalszą naukę.

Ad pkt 8.

W tym punkcie inspektor Dorota Anioł poinformowała zebranych o
konieczności podjęcia uchwaty na najblizszej sesji zaplanowanej na dzień w
sprawie określenia zasad udzieIania dotacji na prace konserwatorskie,
restauratorskię lub roboty budowlane przry zabytkach wpisanych do rejestru
zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, połozonych na
abszarze Gminy Fałków, dostosowuj ąc ją do aktualnych przepisów prawnych.

Ad pkt 9.

Kolejnym zabierającym głos był inspektor Jacek Stachurski, ktÓry
przedstawił pisemną prośbę państwa Jerzego i Alicji Hajduk doĘczącą zamiany
działek w miejscowości Gustawów. Zamiana polegałaby na tym, Że Państwo
Hajduk przejęliby drogę gruntową dziel4cą ich działki i znajdujący się w
sąsiedztwię ich tartak. W zamian za to, oddaliby częśc własnej działki o równej
powierzchni tej drogi i w tęn sposób Państwo Hajdukowie scaliliby własne
działki, a droga gminna przesunęła by się o kilka metrów w kierunku wsi.
Komisja przy dwóch głosach wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała
wniosek Państwa Hajduk.
Następnie głos zabtała radna Maryla Domańska, która ponowiła prośbę
o usytuowanie chodnlka prąl drodze krajowej od p. Koniecznego w kierunku
stawów i przypomniała o konieczności wycinki lip prry koŚciele parafialnym.
Radna Elzbieta Sliwińska ponowiła prośbę o poprawienie tablicy ogłoszeniowej
w Czermnie.
Radny Grzegoru Zganiacz wnioskował o usytuowanie lusterka na skrry Żowaniu
ulicy Pląskowickiej, Studzionieckiej i Przedborskiej w Fałkowię.
Radna Anna Plutą wnioskowała o usytuowanie przystanku PKP w
Olszamowicach.
Pan wójt odpowiedział, Że w sprawie stacji PKP na|eŻałoby sporządzić
interpelacje radnych, zgłosić jąna sesji rady gminy i przesłać do PKP.



Ad pkt t0.

Po ztealizowariu Ze porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji
podziękował wszystkim zaudział i zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokółowała:
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